



THE HASHEMITE KINGDOM OF
JORDAN

Accreditation Unit



Annex (1)
Updated on 14-02-2018
To The Accreditation Certificate No. **JAS Test - 15** Dated **2015- 07-29**
for
Microbiology Laboratory - Environmental and Food Laboratories
/Royal Scientific Society
Scope of Accreditation
In the Field of microbiological Testing of Water and Wastewater

Tested Parameter/ Type of Test/ Measured Quantity	Test Methods/ Standards
Water and wastewater	
Total coliform count	Standard methods for the Examination of water and Wastewater online. 9221BC:2014.multiple tube fermentation method (MPN)
Thermotolerant coliform count.	Standard methods for the Examination of water and Wastewater online. 9221EC:2014 multiple tube fermentation method (MPN)
<i>Escherichia coli</i> count	Standard methods for the Examination of water and Wastewater online. 9221F:2014 multiple tube fermentation method (MPN)

List of employees in the laboratory who are technically responsible for issuing the test reports in the scope of accreditation:

1- Microbiology Lab Head: Abbas al-Sayaheen

الملحق رقم (1)
المحدث بتاريخ 2018-02-14

لشهادة الاعتماد رقم **JAS Test – 015** الممنوحة بتاريخ **2015/07/29**

لمختبر المايكروبيولوجي- مختبرات البيئة والغذاء – الجمعية العلمية الملكية

مجال الاعتماد
الفحوصات الميكروبيولوجية للمياه والمياه العادمة

المواصفات المتبعة/ طرق الفحص	القيمة المقاسة / نوع الفحص/ الخاصية المقاسة
المياه والمياه العادمة	
الطرق القياسية لفحص المياه والمياه العادمة 2014 SM 9221 BC: / طريقة الانابيب المتعددة/ العد الاكثر احتمالا	العصيات القولونية الكلية
الطرق القياسية لفحص المياه والمياه العادمة 2014 SM 9221 EC: / طريقة الانابيب المتعددة/ العد الاكثر احتمالا	العصيات القولونية المحبة للحرارة
الطرق القياسية لفحص المياه والمياه العادمة 2014 SM 9221 F: / طريقة الانابيب المتعددة/ العد الاكثر احتمالا	عدد عصيات الايشيريشيا كولاي

قائمة بالأشخاص الذين يتحملون المسؤولية الفنية لتقارير الاختبار الصادرة عن المختبر في مجال الاعتماد:

1. مسؤول مختبر الميكروبيولوجي : السيد عباس الصياحين